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Locatie: Golfhuis Hitland restaurant De Hit Datum vergadering: 16 april 2024 
 
Organisator: Werkgroep Hitland Aanvang vergadering: 19:00 uur 
 
Voorzitter: Vacant  Sluiting vergadering: 21:25 uur 
 
Notulist: M. Ruytenberg  
 
Aanwezig: Martin Ruytenberg, Marijke Roggeveen, Hans Zeeman, Alex Wijnhold, Machiel van 

der Vlis 
 
Gasten/nieuwe leden: Ton Aker (directeur Recreatieschap Hitland) 
 
Afwezig:  Kees Breeman, Jos Schmets met kennisgeving en Marion Hardiek (onbereikbaar)  
 
Ingekomen stukken:   
 
 

Verslag 
 

 
 
1. Opening en mededelingen / ingekomen stukken 

- Ton Aker wordt welkom geheten als gast van deze vergadering. Ton Aker is gevraagd om deel te 
nemen aan onze vergadering omdat er een aantal vragen zijn vanuit de werkgroep waar Ton wellicht 
antwoorden op heeft. 

- Agendawijziging: Vergeten de punten Opening en mededelingen, Verslag van 21-9-2023 en IJsbaan 
op de agenda te zetten. Dit wordt dan respectievelijk punt 1, 2 en 8. 

- Er zijn geen ingekomen stukken. Alex meld dat de Toekomstvisie is goedgekeurd maar is ons niet 
toegezonden. Ton legt uit dat het concept naar de oud-voorzitter is gestuurd en hierbij was 
uitgenodigd voor diverse inspraaksessies. Zo is er bijvoorbeeld een gemaalbijeenkomst geweest en 
zijn er inspraakavonden georganiseerd. Alles wat daar gezegd is, is genoteerd en opgenomen in de 
notulen. Uiteindelijk had dit dan een ingekomen stuk kunnen zijn. Ton Aker geeft aan dat het is 
gepubliceerd op de website. Wat Alex was opgevallen is dat de schaatsbaan niet genoemd wordt in 
het geheel. Daar is niet over gesproken tijdens de sessies. 
 

2. Verslag van 21 september 2023 
- Rondvraag vorig verslag, vragen voor Ton Aker:  

o Padnamen: De meeste staan er nu wel op, maar sommige paden worden door Google niet 
opgenomen. De reden hiervoor is onbekend. 

o Punt 10 heemtuin. De heemtuin is geen onderdeel van Hitland. 
o Blauwalg. In het verslag wordt gemeld dat er geen borden zijn geplaatst. Deze zijn wel 

degelijk geplaatst en wel op 17 augustus. 
o De vergaderdata stonden verkeerd vermeld. 
o Geluidsoverlast vanuit De Hit kan worden gemeld bij ODMH en niet bij DCMR. 
o Is de schouwdatum bekend? Dit kan de werkgroep in feite zelf bepalen. Het is wel heel lastig 

om dit te plannen omdat alle partijen moeten kunnen. In ieder geval wordt afgesproken dat we 
op donderdag 13 juni, aansluitend aan de algemeen bestuursvergadering die van 9:30 tot 
11:00 uur is geplant, een schouwvergadering te houden. 
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o Een nieuw lid had gevraagd wat het belang van de Werkgroep is voor Hitland? Op de website 
staat de uitleg hierover. Voorheen gingen klachten naar de wethouder en zodoende is het 
idee ontstaan om een werkgroep op te richten. Wat is het mandaat van de werkgroep? Het 
gevraagd en ongevraagd adviseren en opvragen van de stukken. Alles is openbaar op de 
website. 

o De actiepunten zijn met Ton Aker doornemen en kunnen hier en daar worden aangepast. 
 

3. Functie voorzitter Werkgroep vacant 
- We hebben Ton Aker gevraagd of er binnen zijn kringen iemand te vinden is die de rol als voorzitter 

op zich zou willen nemen. Die heeft hij helaas niet. We zullen daarom contact opnemen met een krant 
waarbij we een interview zullen aanvragen. Mocht er een stukje in de krant komen dan zullen we dat 
ook naar Ton Aker sturen zodat het tevens op de website komt. Diverse plaatselijke kranten worden 
genoemd zoals Hart van Holland Nieuwerkerk en de IJssel en lekstreek. Er kan ook een persbericht 
worden uitgezet. Ton Aker wil ons daar dan bij helpen. 

 
4. Brommers op Klaas Klinkertkade / handhaving 

- Het is op de Klaas Klinkertkade die vanaf de ’s Gravenweg bereikbaar is, onduidelijk dat je er bij de 
eerste brug weer af moet. Toch is dat duidelijk met bebording aangegeven. Er wordt hierop 
gehandhaafd door BOA’s, toch blijft het een hardnekkig probleem. Er is door Hitland 1600 uur 
ingehuurd aan handhaving. 

 
5. Aanwezigheid van reeën 

- Reeën zijn sinds enige tijd niet meer gespot. Afgelopen zomer nog wel gezien bij het 
Gansedorpsepad. Reeën vluchten voor loslopende honden. Het gebied is voor honden een 
losloopgebied en is beleid van Hitland. Vossen worden niet meer gesignaleerd. Ton Aker verteld dat 
er borden komen waarop de verschillende soorten aanwezige dieren te zien zijn. Dit zijn 182 soorten 
die niet allemaal op een bord gaan passen. 

 
6. Planten van bomen en snoeibeleid 

- Er spelen 2 zaken: Snoeibeleid en het planten van bomen. Er wordt gekeken waar dat goed kan en 
mogelijk is. Als voorbeeld wordt genoemd dat de berenklauw soms voor problemen zorgt waardoor je 
er niet goed bij kunt komen om te snoeien. Er is een natuurbeheerplan. Hierin staat ook dat er bomen 
gepland worden. De natuurwaarden die er zijn en die er nog komen worden komende zomer aan het 
bestuur voorgelegd. Er komt ook een voedselbos in noord voor de dieren die tussen de volkstuin en 
de speeltuin zal worden aangelegd. Dit heeft een jaar vertraging opgelopen.  
Zijn er nog plannen voor bloemenmengsels? Eigenlijk niet. Dit is meermalen geprobeerd maar leidt 
niet tot het gewenste resultaat. Er zijn wel plannen voor extra bijenkasten. Dit wordt met de imkers 
besproken. Bij het gemaal in zuid komt een bloemenrijk gebied met bijenkasten. 
Het afvoeren van maaisel is een lastige zaak vanwege het grote materieel dat daar voor nodig is. 
 

7. Status aanleg pad Dijk – Hitland Noord 
- Er is een plan om een pad aan te leggen vanaf de dijk naar Hitland Noord om de bewoners van de 

Zelling te faciliteren. Wat is daar de status van? Vanaf de Kortenoord en De Britten wil men het gebied 
in kunnen. Er zijn een aantal plannen en er komt een trap. Dit is ook een actie vanuit de 
toekomstvisie. 
 

8. IJsbaan 
- Jos Schmets (afwezig) heeft dit punt ingebracht. Hij vindt dat ondanks dat er een gebrek is aan 

vrijwilligers, de ijsbaan met eenvoudige middelen toch gebruikt zou kunnen worden. 
Op zich is alles om de ijsbaan te gebruiken aanwezig. Voorheen beheerde schaatsclub Nieuwerkerk 
de baan, maar die heeft zich opgeheven en je kan niet zonder meer de baan laten vollopen. Je zit 
namelijk met veiligheid en verantwoordelijkheid. 

- Er is ook geen vraag naar een evenemententerrein. Het gras staat daar veel te hoog voor. Het gebied 
is daar om die reden niet aantrekkelijk voor.  

- De ‘s Gravenfair wordt weer georganiseerd. Hier is veel belangstelling voor. De informatie kan via de 
website Hitland worden gepubliceerd. Thema dit keer wordt ‘geleide-/hulphonden’. 
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9. Verkeer Hitlandselaan 
- Het verkeer op de Hitlandselaan houdt zich nog steeds niet aan de voorgeschreven snelheid van 30 

km. Het is te smal waardoor auto’s elkaar niet kunnen passeren zonder de berm kapot te rijden. 
Fietsers worden regelmatig van de weg gedrukt. Het is wachten dat er op enig moment ongelukken 
gebeuren. Voetgangers durven er niet meer te komen. Ook fietsers mijden het laantje liever. De 
genomen maatregelen belemmeren niet en geven dus niet het gewenste resultaat. Bermen worden 
mondjesmaat aangepast. Misschien een idee om boomstammen langs de kant te leggen …. dan 
zullen er claims komen als men er tegen aan rijdt. Het is openbare weg en er kunnen geen andere 
regels worden ingesteld. 
 

10. Jacht- en visbeleid 
- Hoe zit het met het jacht- en visbeleid? Regelmatig wordt er geschoten op de vroege ochtend. Wat is 

het nut en de noodzaak hiervan. Mag er ook zonder meer worden gevist? Wordt hierop gecontroleerd 
en wat is dan het resultaat van die controle? Misschien kan het recreatieschap hierover wat op de 
website zetten. 
Er is veel particulier terrein. Daar heeft Hitland niets over te zeggen. Zondagochtend mag er overigens 
volgens de wet niet gejaagd worden!  
Visbeleid: voorheen werden de vergunningen uitgegeven door Hitland. Men is tevreden over de 
visstand. Hoogheemraadschap doet tellingen (.. voor wat het waard is). 
 

11. Schade wegdek bruggetje Hitland Noord 
- De schade aan het wegdek van het fietspad bij het bruggetje in Hitland noord is nog steeds niet 

aangepakt en wordt al door groter. Voor fietsers, scootmobielers en voetgangers is het bijna 
onmogelijk elkaar te passeren. Dit maakt het nog lastiger als er ook nog plassen staan of modder ligt 
of paardenmest. 
De schade is wel een aantal keren hersteld maar de damwanden moeten ook vervangen worden. 
Binnen een jaar wordt dit aangepakt. 
 

12. Bloemen 
- Jos Schmets (afwezig) heeft dit stuk ingebracht. Jos zou graag zien dat er in de strook land langs het 

pad, parallel aan de Molukse kerk een bloemenstrook komt om insecten te ondersteunen, vogels te 
voeden en Hitland op te fleuren. Dit zou dan in zogenaamde houten bakken kunnen. Het idee is 
opgedaan bij de Kroon in Rotterdam. Wie is aanspreekpunt bij eventuele realisatie? 
Het aanspreekpunt hiervoor is Ton Aker, maar plantenbakken in het natuurgebied wordt in ieder geval 
geen optie. 

 
13. Vergaderfrequentie 

- Er wordt voorgesteld om wat vaker te vergaderen dan dat de werkgroep nu doet. Het voorstel wordt 
gedaan om dit 2-maandelijks te doen en dan bijvoorbeeld einde middag. Er kunnen dan via de 
groepsapp punten aandragen worden. Voor dit moment houden we het op de schouwvergadering van 
13 juni, aansluitend op de bestuursvergadering (zie punt 2 in dit verslag). 

 
14. Rondvraag 

- Van wie zijn de parkeerplaatsen op de dijk aan het einde van de Hitlandselaan? Hier worden allerlei 
activiteiten gehouden. Het is een soort hangplek. Dit gebied valt buiten Hitland. 

- Fietspaaltje bij de oude ruïne. De paaltjes ontbreken vaak en auto’s rijden daar dan zo naar binnen. 
Ze zitten wel op slot maar deze kunnen eenvoudig met een universele sleutel worden ontgrendeld. Ze 
belanden soms ook in het water.  

- Lachgascilinders zijn een probleem. Regelmatig worden ze gedumpt in het gebied 
- Vanuit de locatie waar het nieuwe gemaal wordt gerealiseerd komt veel grond vrij. Dit wordt verspreid 

over het gebied. 
- Ton Aker bedankt ons voor de uitnodiging. 

 
 

De vergadering wordt afgesloten om 21:25 uur.
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Actiepunten 

 
 

Ad Omschrij
ving 

Notulen Actie Foto 

1. Wandel-/ 
fietspaden 

De bruggen op het Moerpad en het Pettenpad 
kunnen in de herfst en winter glad worden. 
 
 
 
 
 
Kruisingen en kanten van paden worden kapot 
gereden door de zwaar materieel die 
onderhoudswerk verrichten. 
 
Molenwetering nabij Klaas Klinkertkade ernstig 
verzakt waar de kans op valgevaar groot is. 
 

Brugdelen 
gaan 
vervangen 
worden. 
Waarschijnlijk 
in 2025 
 
Dit blijft een 
lastig punt 
 
 
Paden worden 
over ca. 4 jaar 
vervangen 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

2. Sloten/ 
oevers/ 
greppels 

Schoonhouden van duikers en greppels. Afgelopen 
winter (2023) 
schoon-
gemaakt en 
gebeurt 2 
keer/jaar 

 

3. Wegaan-
duiding 

Padnamen zijn in Google Maps niet allemaal 
benoemd. 

De meeste 
zijn door 
Google nu 
toegevoegd. 
Ton Aker 
informeerd bij 
gemeente 

 

4. Driving-
range 

De verlichting op het gebouw van de Drivingrange is 
zeer verblindend voor de fietsers en voetgangers op 
de Ouderkerkselaan en voetgangers op het Haakpad 
die in de richting van de range lopen. Ook de nieuwe 
woningen aan/op de dijk hebben hier last van en 
hebben een klacht ingediend bij ODMH. 

ODMH heeft 
metingen 
verricht in de 
woningen. Er 
ligte een 
voorstel voor 
maatregelen. 

 
 

5. Honden-
strand 

Geen opmerkingen   

6. Parkeer-
plaats 

Geen opmerkingen   
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7. Algemeen Gevelde bomen Langepad Een bureau is 
bezig met 
plannen. 

 

  
Vergaderschema 2024 Werkgroep Hitland 
Locatie Golfhuis 
 

Dinsdag  16 april  19:00 – 21:00 uur 

Woensdag 13 juni 11:00 uur - schouwvergadering 

Donderdag 26 september 19:00 – 21:00 uur 


